
Městská část Praha 6  

Úřad městské části  

 

 
 

Zápis 6 

Zápis z jednání Komise-pracovní skupina BESIP 
 

Termín konání:    27. 06. 2024 od 15.00 hod. 

Přítomni:   Ing. Jaromír Prouza, Ing. Bc. Miroslav Sachl, Vladimír Šuvarina 

   mjr. Ing. David Rovenský, Vratislav Filler, 

     

Omluveni:  Bc. Zdeněk Kovanda DiS. (na komisi zastoupen)   
Hosté:    Ondřej Matěj Hrubeš 
 

 

PROGRAM: 

1. Zahájení setkání, 
2. Projekt prostupů do Stromovky 
3. Podněty k řešení ze strany členů komise 
4. Různé 

 Flemingovo náměstí – podnět z dopravní komise p.Novák 

 Chotkovy sady – podnět z dopravní komise p.Matas 
 
Předseda komise Ing. Jaromír Prouza přivítal přítomné členy a hosty a v 15.05 hod. zahájil jednání. 

 
2. Projekt prostupů do Stromovky  

Členové byli informováni, že Komise pro dopravu a bezpečnost vydala doporučení pro ODŽP na 
zadání studie mapující prostupnost cest do Stromovky. Zpracovaná studie bude po jejím dokončení 
postoupena Komisi-pracovní skupině Besip k vyjádření. 
 
Stanice 6: zklidnění a zpřehlednění ulice Goetheho bude realizováno formou polštářů před 
přechodem ve směru z kopce a doporučenou rychlostí 30.  
 
3.  Podněty k řešení ze strany členů komise 

I. Podnět člena Komise pro dopravu a bezpečnost Jana Matase na zřízení přechodu pro 
chodce v místě zkracování cesty v ulici Badeniho Po projednání a zvážení možností se 
komise shodla na nemožnosti takového řešení z hlediska reálné proveditelnosti (dokončená 
stavba), řešení daného veřejného prostoru i bezpečnosti.  

II. Intervaly na přechodech Čs. armády: podařilo se prodloužit intervaly pro chodce na všech 
třech přechodech se světelnou signalizací od Vítězného náměstí po nám. Svobody. 

V 15.35 jednání opustil mjr. Ing. David Rovenský. 
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III. Proběhla diskuse nad možnostmi zvýšení bezpečnosti na frekventovaných komunikacích u 
škol s přechodem se SSZ. 

Komise dospěla k závěru, že bude podán podnět na MHMP k instalaci kamery monitorující 
průjezd červené na SSZ za křížením ulic Čs.armády x V.P.Čkalova ve směru na Vítězné 
náměstí a na ul. Evropská zastávky tramvaje Sídliště Červený Vrch.. 

IV. Komise byla informována o zahájeném stavebním řízení na stavební řešení (vytažení 
chodníkových ploch) místo stávajících baliset v ul. V. P. Čkalova. 

V. Podnět občanů ze setkání na Malém Břevnově na snížení rychlosti 70 v části Karlovarské 
mezi benzinkou a Kauflandem. 

 K danému tématu byla otevřena diskuze s následujícím návrhem usnesení: 

 “Komise-Pracovní skupina pro bezpečnost silničního provozu žádá PKD MHMP o zrušení 

 všech stávajících značek č. B 20a, které umožňují na místních komunikacích I. třídy   

rychlost jízdy vyšší než je obecná úprava provozu v obci. 

Hlasování:  pro  4 / proti 0 / zdrželo se 0 

VI. Dle nově vydaného rozsudku vozidlo taxislužby, ve kterém není fyzicky přítomen zákazník, 
nesplňuje podmínky dopravní obsluhy a v tu chvíli nemůže využívat vyhrazeného jízdního 
pruhu.  

 

4. Různé 

I. Flemingovo náměstí – snaha o zlepšení podmínek pro přecházení v Bechynově ulici a 
v ulici Stavitelská směrem na Flemingovo náměstí. Zlepšení podmínek pro přecházení 
bude řešeno fyzicky flexisloupky. Podán podnět na zamyšlení se při plánování úprav nad 
cyklisty, nad umístěním zpomalovacích polštářů. 

Z důvodu špatného počasí a aktuálního výpadku internetového připojení bude řešení úprav 
rozesláno členům komise do mailu a připomínky budou také řešeny elektronicky.  

 
 

II. Cykloobousměrky – upozornění na nedostatečné označení vjezdů a výjezdů z některých 
cykloobousměrek, chybí vodorovné značení (piktogramový koridor pro cyklisty, náznak 
jízdního pruhu,..). Toto je pravděpodobně chybná realizace TSK popř. staré značení. MČ 
Praha 6 dodržuje nové značení oběma variantami. V. Filler posbírá místa nedostatečně 
označená a ta budou následně doplněna.  
 

Předseda komise poděkoval přítomným členům za účast a v 16.00 hod. jednání ukončil. 
 
 
Ověřil: Ing. Jaromír Prouza  
 
Zapsala: Jitka Bačkovská 


